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Değerli okuyucularım;

Bu köşede her daim dile getirdiğimiz bir sorunu bir kez daha konuşalım istiyorum.

Nedir bu sorun?

“FATSA ÇEVRE YOLU”

Dilimize pelesenk olmuş gibi haklı olarak sürekli tartışıyoruz.

Biliniyor ki; Fatsa Çevre Yolu salt Fatsa’nın sorunu değildir.

Bu yoldan geçen her siyasetçinin sorunudur.

Ordu, Giresun, Trabzon, Rize, Artvin, Gümüşhane ve Bayburtlunun sorunudur.

Burada Ordulu siyasetçiler başta olmak üzere saydığımız tüm illerin siyasetçilerinin sorumluluğu
vardır.

Hepsi bu yolu kullanmaktadırlar.

Kullanım anında Fatsa’dan geçişte çekilen çileyi biliyorlar.
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Trafik tıkanıklığına her daim tanık oluyorlar.

Fatsa’yı kaplumbağa hızıyla geçiyorlar.

Dolayısıyla Fatsa Çevre Yolunun yapımı için saydığımız tüm illerin milletvekilleri harekete
geçmelidir.

Çünkü bizimkiler yıllardır işe bakıp duruyorlar.

Başaramadılar. Yolun haritasını bile çıkartamadılar. Bırakalım yatırım planlamasını. 

Bari işi genişletelim ki belki bir çözüm bulunur.

Yedi ilin milletvekilleri bir istekte bulunursa çözüm gelir.

Aslında Fatsa’ya yapılacak bir çevre yolu trafik geçişinde o kadar rahatlama sağlayacak ki yolu
kullanan tüm sürücüler sıkıntıdan kurtulacak.

Haydi bakalım görelim yedi ilin siyasi gücünü…

*             *             *

KREŞ, ANAOKULU VE CAMİ

Kısa süre öncesinde Fatsa Organize Sanayi Bölgesine (OSB) kreş ve anaokulu ile cami
yapılacağı beyanlarını duyduk.
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Muhakkak ki ihtiyaçtan dolayı yapılmaktadır.

Çünkü 5 binin üzerinde haraketli bir yaşam alanı oluştu organize sanayi bölgemizde.

Her geçen gün de bu sayı artarak büyümekte.

Fatsa OSB ile sürekli övünüyoruz. İnsanlarımız burada çalışma imkanı buluyor.

Bu imkan karşısında sosyal alanların da ihtiyaca binaen yapılması gerekiyor.

Bunu gerekli gören yöneticiler harekete geçerek ihtiyaçların karşılanması adına yatırımlar
yapıyorlar.

Burada işin lokomotifi Fatsa Ticaret Odası olarak görülüyor.

Oda başkanı Tayfun Karataş aynı zamanda OSB’nin mütevelli heyeti yetkilisi olması nedeniyle
planlamalarda karar organında yer alıyor. İhtiyaçların belirlenmesinde ve yatırımların yapılması
noktasında yetki sahibi olarak öne çıkıyor.

Kreş, anaokulu ve cami yapımları OSB için olmazsa olmaz hizmetlerdir.

Biliyorum ki yapılan cami bin kişilik.

Kreş ve anaokulu da ihtiyaç üstü bir sayıda yapılacaktır. Esas itibariyle ileriye dönük
hesaplamalar yapılmalıdır.
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Bilinmeli ki OSB alanı sürekli büyüyor. İleriyi görerek, sayısal hesaplamalar ve olası büyümeler
hesap edilerek bu hizmetler planlanmalıdır.

Tayfun Karataş üstlendiği görevlerde fevkalade başarılı bir kişiliktir.

İşini-gücünü, tüm mesaisini üstlendiği göreve adamış.

Bize daha çok başarılı olmasını dilemek düşer. Aldığı duaların çoğalmasını dilemek düşer.

*             *             *

OSB’YE 6,8 MİLYON ÖDENEK

Fatsa OSB’de alan büyümesi için tahsis edilen arazilerin kamulaştırılması adına 6,8 milyon lira
ödenek çıkartıldı.

Bu rakam Ordu ili için 10 milyon lira.

Yarısından fazlası Fatsa’ya geldi.

Fatsa ilçemiz Ordu ilimizin gerçekten cazibe merkezi konumunda. Aynı zamanda coğrafik olarak
da ilimizin en büyük hinterlandına sahip sayılır.

Şu son yıllarda Fatsa adına tüm gelişmeler eşgüdümlü seyrediyor.

Sanayisi, turizmi, ticareti, sosyal yaşamı birlikte ilerliyor.
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Geri kalmış hizmet açıkları kapatılmaya çalışılıyor.

İlgililer samimiyetle çaba gösteriyorlar.

Bu çabaları Fatsa kamuoyu dikkatle izliyor ve kanaat belirtiyor.

Günün sonunda Fatsa’nın kazanacağını biliyorlar.

Niye hızla büyüyoruz.

Nüfusumuz artıyor, sosyal yaşamın kalitesi yükseliyor, ticaret alanları genişliyor…

Tüm bunlar Fatsa’nın gelişmesindeki ivmelerden kaynaklı oluyor. İleriye dönük güvenden
oluyor.

Gelişen Fatsa, güven veren Fatsa, kalkınan Fatsa, üreten Fatsa olmak çalışarak oluyor.

Emeği geçenlere teşekkür etmekte tüm kamuoyuna düşüyor. 
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